
Fra: Helga Riekeles [helgariekeles@me.com] 
Sendt: 14. desember 2014 00:55 
Til: post@miljodir.no; Postmottak KLD 
Emne: ulvejakt og skadeskyting 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Til Miljødirektoratet og Miljøvernminster Tine Sundtoft. 
Det er fattet vedtak om at seks ulv skal skytes  i Hedmark gjennom denne 
lisensjakten 2014. 
En er skutt i går ved Stange kommune. Det meldes at det tok 40 minutter å få 
drept dyret. Det var først uheldige skudd som forlenget dyrets lidelse. 
Dette er ikke første gang at jegere med lisensjobb for staten ikke kan jobben 
sin. 
Hva tenker dere å gjøre med dette? det er ikke slik det skal foregå i våre 
skoger. Vi vanlige spør: har disse folka ikke bestått jegerprøven? Er de ute å 
prøveskyter? 
 
Ulvebestanden er truet i landet.Slik det nu blir vedtatt med at ulv stadig skal 
bli ofret for et forlik som ikke tar hensyn til at vi skal ha levedyktige 
bestander av ulv i landet. Tre familiegrupper som blir ca. 30 dyr har ingen 
mulighet for å holde en frisk ulvebestand uten innavlsproblemer. 
De som gikk inn for dette forliket, burde vite bedre! 
Ut fra denne virkeligheten, er det en fallitt å vedta at seks ulv skal utraderes 
fra norsk fauna. 
Når dette allikevel skal utføres, er det tvingende nødvendig at «jakten», 
avliving skjer på en profesjonell måte, hvor skadeskyting ikke bør forekomme. Når 
dette uhellet ikke er enestående, bør hele jakten sees på med ny vurdering. Dette 
er for vemmelig! 
Med hilsen 
Helga Riekeles, Larkollen. 
(skriver for meg selv, men jobber for FVR og ARR:) 


